
تعهد و مسئولیت جهانی
ام�روزه بس�یاری از جن�گل ها در معرض 
صدم�ات ناش�ی از تغیی�رات آب و ه�وا، 
دس�ت اندازی انس�ان و استخراج منابع 
طبیعی هس�تند. مس�ئولان شرکت یوپی 
اس)UPS(، خ�ود را متعه�د ب�ه انج�ام 
کاری در قبال محیط زیست می دانند. به 
همین دلیل آنها امس�ال مش�غول کاشت 
ی�ک میلی�ون درخ�ت در 5 ق�اره جهان- 
از جن�گل ه�ای ملی آنجل�س در کالیفرنیا 
گرفت�ه ت�ا جنگل های بورئال اروپا، کانادا 
و چین-ش�دند. چراکه مراقبت از  جنگل 
های کره زمین برای حفظ تعادل اتمسفر، 
تنوع زیستی و دیگر فرآیندهای اکولوژی 

ضروری است. 

 هفت�ه مناب�ع طبیع�ی در ای�ران از 15 ت�ا 22 اس�فند م�اه 
می باش�د و نخس�تین روز هفته منابع طبیعی، روز درختکاری 
نامگذری شده است. اینفوگرافی زیر اثراتی را که یک میلیون 
درخت می توانند روی محیط زیس�ت داش�ته باش�ند، توضیح 

داده است. 

یک میلیون درخت چه کارهایی می توانند انجام دهند؟
یوپی اس) UPS(- ش�رکت پس�ت آمریکایی، با همکاری س�ازمان های دیگر همچون س�ازمان حفاظت 
از طبیعت، ش�بکه روز زمین، بنیاد روز درختکاری و بنیاد پارک ملی، به دنبال برنامه ایجاد جنگل، قصد 
دارند در 5 قاره جهان، یک میلیون درخت بکارند. حفاظت از آب، خنثی کردن اثر انتشار کربن و کاهش 

آلودگی هوا از برخی از کارهایی است که درختان می توانند انجام دهند. 

فواید یک میلیون درخت

یک میلیون درخت، در 10 سال اول زندگی شان می توانند 38 
هزار تن گاز دی اکس�ید کربن را به خود جذب کرده و اتمس�فر 

کره زمین را در تعادل نگه دارند. 

آنها در 10 س�ال اول زندگی خود، آنقدر دی اکس�ید کربن به خود 
ج�ذب م�ی کنن�د که می توانند اثر آل�وده کنندگی  8000 خودروی 

سواری را خنثی نمایند.

همچنین می توانند هر روز اکس�یژن کافی 
4 میلیون نفر را تامین کنند. 

 ه�ر 50 س�ال یکب�ار م�ی توانن�د 62 بیلی�ون دلار 
در هزینه کنترل آلودگی هوا صرفه جویی کنند.

یک میلیون درخت می توانند زندگی بیش از 1000 کشاورز و خانواده هایشان 
را به وسیله تامین منابع پایداری که برای تهیه خوراک و کار استفاده می شود، 

بهبود بخشند. 
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نجات آب هدیه ای به آیندگان است

آگهی مناقصه شماره 54/الف/12-95 م
شرکت آب و فاضلاب استان کرمان در نظر دارد احداث ساختگاه مخزن15000 مترمکعبی آب شرب R 2 شهر رفسنجان را با برآورد 53.512.812.250 
ریال از محل اعتبارات عمرانی و از طریق برگزاری مناقصه عمومی یک مرحله ای )همراه با ارزیابی( و بر اساس فهارس بهای سال 95 به پیمانکار 
واجد ش�رایط واگذار نماید.لذا از کلیه ش�رکتهای پیمانکاری که دارای گواهی صلاحیت انجام کار در رش�ته آب می باش�ند ،دعوت می ش�ود حداکثر تا 
پایان وقت اداری 95.12.28 جهت دریافت اس�ناد مناقصه به دفتر امور قراردادهای ش�رکت آبفا کرمان واقع در بلوار 22 بهمن ابتدای بلوار س�اوه 

مراجعه نمایند.
-مبلغ ضمانتنامه شرکت درفرآینداجرای کار: 2.270.500.000 ریال به صورت ضمانتنامه بانکی معتبر

-آخرین مهلت تسلیم پیشنهاد قیمت به دبیرخانه تا ساعت 14 مورخ 96.1.14
-زمان بازگشایی پاکتهای الف و ب مناقصه ساعت 10 مورخ 95.1.15 

-زمان بازگشایی پاکتهای ج )پیشنهادقیمت(بعد از مشخص شدن نتیجه ارزیابی کیفی

ادارهقراردادهاوپیمانها– شهرداریکرج

اصلاحیه
 پی�رو آگه�ی منتش�ره درم�ورخ 95/12/15ب�ا موض�وع خری�د ، بارگیری ، حم�ل ، تحویل وتخلیه 
)باراندازی( پای کارلوله های کاروگیت )دوجداره پلی اتیلن( با اقطار 600  و  1000میلیمتروطول 
هرشاخه 6متربه مقدار مندرج دراسناد جهت جمع آوری وهدایت آبهای سطحی منطقه اخترآباد – 
شعبان آباد – ولیعصر ومنشعبات به اطلاع می رساند مبلغ اعتبار 3/000/000/000ریال وسپرده 
شرکت درمناقصه 150/000/000ریال پروژه فوق الذکرتا سقف مبلغ 35/000/000/000ریال 

با مبلغ سپرده 1/750/000/000ریال اصلاح واعلام می گردد.

رئیس س��ابق فدراس��یون فوتبال ایران به تش��ریح شرکت آب و فاضلاب استان کرمان
اتفاق��ات رخ داده در ورزش کش��ور پرداخ��ت و 
ناگفته هایی را بیان کرد. در س��ال 95 ورزش ایران 
به ویژه فوتبال کشورمان فراز و نشیب های زیادی 
را تجرب��ه ک��رد. محمد دادکان با وجود فعالیتش در 
حوزه ورزش دانشگاهی، همچنان در عرصه ورزش 
کش��ورمان از یک جایگاه ملی برخوردار اس��ت و 
همواره مورد توجه رس��انه ها اس��ت. وی در س��ال 
95 بنا بر اخبار پنهانی که در ورزش ایران منتش��ر 
می ش��د، تا مرز وزیر ورزش ش��دن نیز پیش رفت، 
اگر چه زبان صریح و شاید سرخ دادکان کاری کرد 
تا از بین گزینه ها کنار برود. در آس��تانه آغاز س��ال 
جدید فارس به س��راغ دادکان رفته تا ناگفته هایی 
را از زبان وی در خصوص مس��ایل مختلف ورزش 

کشور داشته باشد.
برای س�الم  * آی�ا دادکان همچن�ان ب�ه جمله "���
ش�دن فوتبال، باید دو س�ال آن را تعطیل کرد"، 

اعتقاد دارد؟
بله، اعتقاد راسخ دارم. البته من تعطیلی دو ساله فوتبال 
را بیان نکردم، بلکه گفتم اگر می خواهیم این فوتبال 
درست شود، یک سال باید این فوتبال را تعطیل کنیم. 
وقتی ما مش��اهده می کنیم که 69 پرونده در کمیته 

انضباطی فیفا داریم، راهی جز این نداریم.
*و البته بدهی های کلان مالیاتی ���

بله، اکثر باشگاه های فوتبال ما بدهکارند و تنها راه 
نجات فوتبال  ما این اس��ت که اول جلوی دلالان 
گرفته ش��ود. این دلال ها هس��تند که فوتبال ما را 

اداره می کنند.
* واقعا فوتبال ایران توس�ط دلال ها مدیریت  ���

می شود؟
مگر می شود مسئول یا مدیر یا رئیس فدراسیون و 
یا یک مدیر باشگاه وقتی می بیند که 69 پرونده در 
کمیته انضباطی فیفا وجود دارد و بدهکار هس��تند، 
بیای��د و بی خی��ال فوتبال را ادامه دهد. فدراس��یون 
فوتبال وقتی مش��اهده می کند یک باشگاه بدهکار 
است نباید اجازه ورود به لیگ برتر و یا لیگ دسته 
اول را بدهد. همین پرونده  ها عامل ضعیف و نحیف 

شدن فوتبال کشورمان شده اند.
*خب�ر داری�د ک�ه جنگ ک�ی روش و برانکو هم  ���
خیل�ی ب�الا گرفته. آیا این جنگ به ضرر تیم ملی و 

فوتبال ما نیست؟
من فکر نمی کنم که کی روش به خاطر مشکلات 
به وجود آمده بخواهد حیثیت ملی و حیثیت فوتبال 
خود را زیر سوال ببرد. مطمئن باشید که این جنگ 
هم تمام می ش��ود و کی روش بازیکنان خوب؛ چه 
استقلالی و چه پرسپولیسی، سپاهانی و باشگاه های 

دیگر را به تیم ملی دعوت می کند.
* به عنوان رئیس س�ابق فدراس�یون فوتبال،  ���
شایعه جدایی کی روش از تیم ملی را چقدر جدی 

می دانید؟
کی روش کارش را خوب بلد است. من 4 سال قبل 
هم گفتم که کی روش کاربلد است و از نظر فنی هیچ 
مشکلی ندارد. همچنین درخصوص مشکلات اخیر 

بین فدراسیون فوتبال با کی روش باید بگویم که این 
فدراسیون فوتبال ماست که در زمان ورود کی روش 
به ایران، اختیارات گسترده ای به وی داده اند و الان 
فدراس��یون می خواهد این اختیارات را از کی روش 
بگیرد و او هم قبول و زیر بار نمی رود نمی کند. شما 
باید بروید با آنهایی که این قرارداد و اختیارات را به 
او داده اند سوال کنید که چرا اینگونه قرارداد را تنظیم 
کرده اید! واقعیت این اس��ت که کی روش از لحاظ 
فنی به درد فوتبال ما می خورد و توانس��ته تاکنون 

افتخارات خوبی برای ما کسب کند.
* علی آبادی در زمانی که شما رئیس فدراسیون  ���
بودید، گفت که بازیکنان فوتبال ما بیش�تر از 50 

میلیون نمی ارزند. آیا با این حرف موافقید؟
م��ن خ��ودم هم همان زمان گفت��م که بازیکنان ما 
بیشتر از 100میلیون ارزش ندارند ولی این موضوع 
را هم خوب می دانم که این بنده خدا هم چیزی از 

ورزش نمی دانست.
* برگردیم به مس�ابقات داخلی؛ پرس�پولیس  ���
بعد از 10س�ال در آس�تانه قهرمانی قرار گرفته 
است. آیا برانکو با نیمکت خالی می تواند در آخر 

جام را بگیرد؟
قبل از اینکه بخواهم در مورد پرسپولیس حرف بزنم 
بای��د بگویم که پرس��پولیس ب��ا برانکو جان تازه ای 
گرفته اس��ت. این همان برانکویی اس��ت که 9 سال 
قبل اجازه ندادند که او وارد ایران شود. در مدیریت 
ورزش در دوره احمدی نژاد افرادی با مصاحبه ها و 
ترفندهای زیادی که ایجاد کرده بودند نگذاشتند تا 
برانکو وارد ایران ش��ود و دیدید که آن س��رخوردگی 
مل��ی برایم��ان پی��ش آمد و در آخر هم دیدید که به 
س��راغ برانکو رفتیم. برانکو هم به لحاظ فنی مانند 
کی روش کاربلد اس��ت. اکنون آن کس��انی که یک 
روز مخالف برانکو بودند، امروز حامی برانکو شدند 
و می گوین��د ک��ه برانکو اخلاق مدار و از لحاظ فنی، 
کاربلد اس��ت. مگر می ش��ود که آدم یک شبه اینقدر 
تغییر موضع یا ش��خصیتی دهد؟! هم برانکو و هم 
کی روش، هر دو برای فوتبال ما زحمت کشیده اند 

و قابل احترام هستند.
 در سال ���95 از شما به عنوان یکی از گزینه های 

وزیر ورزش نام برده شد

اوایل دولت یازدهم، مش��اور روحانی در رسانه ملی 
و حتی در رس��انه های مدعی ش��د که رئیس جمهور 
به دنبال نظرسنجی است تا از بین این افراد با نظر 
مردم وزیر ورزش را انتخاب کند. اکثریت مردم به 
من رای دادند و طبق یک نظرس��نجی یک درصد 
هم به رقیب من رای ندادند، اما این اتفاق رخ نداد. 
حتی در سایت پویش که متعلق به طیف اصلاحات 
اس��ت، م��ن 81 درص��د رای آوردم. من در اینجا به 
صراحت می گویم که 2 تن از وزرای رئیس جمهور 
به نام آقای ربیعی، وزیر رفاه و صالحی امیری وزیر 
ارش��اد به من مراجعه کرده و 4 خصیصه که آقای 
رئی��س جمهور برای وزارت ورزش موردنظرش��ان 

بود که عبارتند بودند از:
1- خوش��نامی، 2- ورزشی متخصص، 3- با فساد 

مبارزه کند 4- خصوصی سازی کند.
آیا وزرای پیشنهادی که برای وزارت ورزش انتخاب 

شدند این 4 خصیصه را واقعا دارند؟
*قب�ول داری�د که برخی با لابی و روابط پسُ�ت  ���

می گیرند؟
بله، آقایان می آیند و دوستان نزدیک خود که اکثراً هم 
بیکارند را می آورند و در رأس کارها و س��مت ها قرار 
می دهند و کاری هم ندارند که کاربلد هستند یا نه و 
کاری هم به این ندارند که آیا مردم چنین مدیرانی را 
قبول دارند یا نه! دوستان به برخی پست مهم می دهند 
و متأسفانه این موضوع در کشور ما باب شده و دولت ها 
هم دوست دارند بگویند کار دولت قبل بوده و در آخر 
ه��م می ت��وان فهمید که این 4 خصیصه اصلا مهم 

نبوده و مهم ارتباط و دوستی می باشد.
* مجلس در سال 95، ���2 وزیر ورزش را تجربه 
کرده؛ گودرزی و س�لطانی فر. چرا گودرزی رفت 

و سلطانی فر آمد؟
گودرزی نرفت. از اول هم قرار نبود گودرزی وزیر 
باشد و رئیس جمهور از اول هم به دنبال سلطانی فر 
ب��ود ام��ا به دلیل ع��دم رأی اعتماد مجلس، رئیس 
جمهور به جای س��لطانی فر و سجادی، گودرزی را 
معرفی کرد و در طول تمام این مدت به دنبال این 
بودند که مجلس جدید بیاید و دوباره سلطانی فر را 
معرفی کنند، سرانجام هم دیدید با روی کار آمدن 

مجلس جدید، سلطانی فر وزیر شد.
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